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Abstract (en)
The apparatus used for hardening metal materials has a roller furnace to austenise the material, followed by a hardening press to act on it while still
hot. The press (13) has a number of paired press plates, working together at the end of the furnace and near the roller path (10). The holders (12,
16) for the lateral clamping of the material (20) between the plates (13) are inserted between the plates in the hardening setting.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Härten von metallischem Gut mittels eines Rollenofens zum Austenitisieren des Gutes und einer Härtepresse für das noch heiße
Gut. Die Härtepresse (13) ist von zusammen wirkenden Pressenplatten-Paaren gebildet, die am Ende des Rollenofens neben der Rollenbahn (10)
hintereinander angeordnet sind. Halterungsteile (12, 16) für die Querverspannung des sich zwischen den Platten (13) befindlichen Guts (20) sind
zwischen den sich in Härtestellung befindlichen Platten einführbar. <IMAGE>
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